
  1 

YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

(23.01.2019 – 19.02.2019) 

 

Sayın Meclis Üyeleri,  

Oda Meclisimizin 28 Şubat 2019 ve 12 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim Kurulumuzun                    
23 Ocak 2019 – 19 Şubat 2019 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini içeren çalışmaları 

bilgilerinize sunulmuştur.   

Saygılarımızla,  

Yönetim Kurulu     

 

I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER: 

23.01.2019 – 19.02.2019 tarihleri arasında Odamıza;  

178 Yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                             

426 Üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış,    

58 Üyenin kaydı silinmiştir. 

19.02.2019 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 27.311 

 

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2019 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız,   

2- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,   

3- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve Mesleki Yeterlilik Belgesi 

zorunluluğu bilgilendirme ziyaretlerimiz,  

4- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 

girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne açılan davamız devam etmektedir. ATOSEV Tesisinin üzerinde 
bulunduğu arazinin imar planında Sosyo-Kültürel Tesis Alanı olarak değişikliğe gidilmesi için Büyükşehir 

Belediyesi’ne yapılan başvurumuz kabul edilmiş olup; değişiklikle ilgili süreç devam etmektedir. Tesisin 

üzerinde bulunduğu arsanın mülkiyetinin alınmasına yönelik başvurumuz yapılmış olup; cevap 
beklenmektedir.) 

5- Odamız üyelerinin ihracat kapasitelerini artırmaya yönelik olarak başlattığımız “İhracat Hamlesi 
Projesi”nin yeni dönemine yönelik çalışmalarımız, (Programın son aşaması kapsamında firmalara Dış Ticaret 

Danışmanlığı hizmeti sunulmaktadır.)  

6- Odamız yeni hizmet binasının yapımına yönelik çalışmalarımız, (Yeni hizmet binası projelerinin 

hazırlanmasına yönelik çalışmalarımız devam etmektedir.) 

7- Çukurova Kalkınma Ajansı (ÇKA) 2015 Yılı Mali Destek Programı kapsamında yürütülen ve 2016 yılında 

tamamlanan “TR62 (Adana-Mersin) Bölgesi’nde Yer Alan Firmaların Rekabet Edebilirliği İçin Ticari Bilgi ve 

İstihbarat Merkezi Kurulumu” Projesi Odamız imkânlarıyla sürdürülmektedir,  

8- Adana Valiliği önderliği ile hayata geçirilen ve Odamızın paydaşı olduğu “Rekabet İçin Strateji Adana 
(RİS) Projesi” ne yönelik çalışmalarımız, (Proje yürütme kurulunda görevli çalışanlarımızca projeye katkı 

sağlanmaktadır.)   

9- Çukurova Üniversitesi’nin, ÇKA’nın Güdümlü Proje Desteği programına başvurusunu yaptığı ve Odamızın 

da proje ortağı olduğu “Kimya Vadisi Projesi”ne yönelik çalışmalarımız, (Proje Yürütücüsü Çukurova 

Üniversitesi olup; Odamız, Adana Sanayi Odası, Mersin TSO, Adana Büyükşehir Belediyesi, Çukurova 
Teknokent ve AKİB ortaklığında yürütülecektir.)  

10- Odamız öncülüğünde, “Adana Tarıma Dayalı İhtisas Organize Sanayi Bölgesi” kurulmasına yönelik 
çalışmalarımız, (Kuruluş protokolü Bakanlıkça onaylanmış olup; ATDİOSB tüzel kişilik kazanmıştır. Yer 

Tespit Komisyonu’nun onayından da geçen arazimiz, mera vasfından çıkartılarak Hazineye devri için son 

aşamaya gelinmiştir. Devir sonrasında arsanın tarafımıza tahsisi gerçekleşecektir.)  

11- Akdeniz İhracatçı Birlikleri önderliğinde Karataş ilçesinde 6350 dekar alan üzerinde kurulacak olan 

“Adana Tarıma Dayalı Balık ve Su Ürünleri İhtisas Organize Sanayi Bölgesi projesine yönelik çalışmalarımız, 
(Odamız da %6 hisse payı ile ortak olmuş ve hisse bedeli ödenmiştir.)  
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12- Adana İli Kürkçüler Beldesinde “Adana Tekstil Kent Küçük Sanayi Sitesi” ile “Adana Ayakkabıcılar 
Küçük Sanayi Sitesi”nin kurulmasına yönelik, lobi ve destek çalışmalarımız, (Ayakkabıcılar Sitesinin TOKİ 

tarafından yapılması için taraflar arasında protokol imzalanmıştır.) 

13- Çukurova Kalkınma Ajansı (ÇKA) Cazibe Merkezleri Programı kapsamında, İlimiz başvuruları arasında 

Bakanlıkça desteklenmek üzere kabul edilen tek proje olan “Adana Girişimcilik Merkezi Projesi”ne yönelik 

çalışmalarımız, (Proje Yürütücüsü Çukurova Üniversitesi olup; Adana Bilim ve Teknoloji Üniversitesi, 
Seyhan Belediyesi, Odamız, Adana Sanayi Odası, KOSGEB Adana İl Müdürlüğü, Sanayi ve Teknoloji 

Bakanlığı Adana İl Müdürlüğü ortaklığında yürütülecektir.) 

14- Tescilli Adana Kebabının, Avrupa Birliği Patent tescilinin, Adana Şalgamı ile Adana Biber Salçasının ise 

coğrafi işaret tescilinin alınmasına yönelik başlattığımız çalışmalarımız,  

15- 6769 Sayılı Sınai Mülkiyet Kanunu kapsamında, Odamızla Coğrafi İşaret Kullanma Sözleşmesi yaparak 

Tescilli Adana Kebabını üreten ve satan işyerlerine yönelik, Adana Kebabının üretim ve sunum talimatına 

uygun olarak üretilip üretilmediğini tespit etmek amacıyla, İç Ticaret Müdürlüğü ve Tescilli Adana Kebabı 
Denetim Komisyonu tarafından başlatılan yıllık olağan denetimler,  

16- Odamızın yürütücüsü olduğu, ÇKA destekli “Adana Ayakkabı ve Moda Tasarım Merkezi Projesi”ne 
yönelik çalışmalarımız, (Proje kapsamında satın alınacak yazılımlar ile tasarım makinelerinin satınalma süreci 

devam etmektedir.)  

17- Odamızca, ilimizdeki okul açığının giderilmesi ve Odamızın adını taşıyacak okul binasının yaptırılmasına 

yönelik Meclisimizce alınan karar kapsamındaki çalışmalarımız, (Okul inşaatı İl Milli Eğitim Müdürlüğünce 

kabul aşamasındadır.)  

18- Enflasyonla Topyekûn Mücadele Programı kapsamında TOBB tarafından başlatılan “İndirim 
Kampanyası” na yönelik çalışmalarımız, 

19- TOBB Genç Girişimciler İl Kurulu ve TOBB Kadın Girişimciler İl Kurulunun belirlenmesine ve İl İcra 
Kurullarının seçimine yönelik çalışmalarımız,   

20- 10 Aralık 2018 tarihinde başlattığımız İhracat Satış Kampı Eğitimimiz,  

21- 25-28 Şubat 2019 tarihlerinde Moskova’da düzenlenecek olan "EuroShoes 2019 Fuarı"na Odamız 10. 

Meslek Grubu üyelerinden oluşan Ticaret heyetinin katılımına yönelik çalışmalarımız, 

22- Odamız Meclis Üyeleri arasında kaynaşmayı sağlamak amacıyla düzenlenen Halı Saha Dostluk 
Turnuvası,  

devam etmektedir. 

 

III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- 21-25 Ocak tarihlerinde, 11 hafta süren “İhracat Satış Kampı Eğitimi”nin İkinci Etabı (5. Haftası) 

gerçekleştirilmiştir.    

2- 30 Ocak 2019 tarihinde, TV A Senkron Programı Canlı Yayınına Yönetim Kurulu Başkanı Atila 
MENEVŞE katılım sağlamıştır. 

3- 31 Ocak 2019 tarihinde, Ocak Ayı Olağan Meclis Toplantımıza Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanı 

Hüseyin SÖZLÜ katılım sağlamıştır.  
4- 1 Şubat 2019 tarihinde, Odamızın 25. ve 39. Meslek Gruplarında boşalan Meslek Komitesi ve Meclis Asıl 

ve Yedek Üyelikleri için yargı gözetiminde seçim yapılmış ve boş olan üyelikler tamamlanmıştır.   

5- 4-8 Şubat tarihlerinde, 11 hafta süren "İhracat Satış Kampı Eğitimi"nin İkinci Etabı (6. Haftası) 

gerçekleştirilmiştir.   
6- 6-7-8 Şubat 2019 tarihlerinde Meslek Komitelerinin Şubat Ayı Olağan Toplantıları gerçekleştirilmiştir.  

7- 9 Ocak - 14 Şubat 2019 tarihleri arasında Odamızda Ticaret Bakanlığı müfettişlerince gerçekleştirilen 

genel teftiş tamamlanmıştır.  

 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI:  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından değerlendirilmiş 
ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1- Odamız 2. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; Sektör temsilcilerimiz, yeni hal yasası 
taslağı ile ilgili görüş ve önerilerini Ticaret Bakanımız Sn. Ruhsar Pekcan'a aktarmak istemektedir. Bu amaçla, 

TOBB nezdinde girişimlerde bulunulması ve Bakanla yapılacak görüşmenin daha etkin olması amacıyla, çevre 

illerdeki (Osmaniye, Şanlıurfa, Gaziantep, Mersin, Tarsus, Malatya, Hatay, K.Maraş, İskenderun, Antalya, 
İstanbul, Bursa, Kayseri, Konya, Eskişehir, İzmir, Ankara, Trabzon, Samsun, Rize, Siirt) odalarımıza da yazı 

yazılarak ilgili sektör temsilcilerinin konuyla ilgili desteklerinin istenmesi hususunu dile getirmişlerdir. 
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Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Ankara Ticaret Odası, Antakya Ticaret ve Sanayi Odası, Antalya 
Ticaret ve Sanayi Odası, Bursa Ticaret ve Sanayi Odası, Eskişehir Ticaret Odası, Gaziantep Ticaret Odası, 

İskenderun Ticaret ve Sanayi Odası, İstanbul Ticaret Odası, İzmir Ticaret Odası, Kahramanmaraş Ticaret ve 

Sanayi Odası, Kayseri Ticaret Odası, Konya Ticaret Odası, Malatya Ticaret ve Sanayi Odası, Mersin Ticaret 

ve Sanayi Odası, Osmaniye Ticaret ve Sanayi Odası, Rize Ticaret ve Sanayi Odası, Samsun Ticaret ve Sanayi 
Odası, Siirt Ticaret ve Sanayi Odası, Şanlıurfa Ticaret ve Sanayi Odası, Tarsus Ticaret ve Sanayi Odası, 

Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası’na iletilmiştir. 

2- Odamız 9. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; Teşvik sisteminde bulunan bölgesel 
farklılıkların tüm sektörlerde olduğu gibi hazır giyim sektörüne de ciddi anlamda zarar verdiği, komşu illerin 

teşvik sisteminden daha fazla yararlanmasının ilimizin rekabet edebilirliğini ortadan kaldırdığı, teşvik 

sisteminde İlimizin komşu illerle aynı düzeyde yer alması için gerekli düzenlemelerin yapılması hususunu dile 
getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

3- Odamız 10. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; KOSGEB Başkanlığı'nın almış olduğu 

karar doğrultusunda; ürünler için yaptırılan testlerin desteklenmeye devam edeceği ancak ürünlerin 
parçalarının ayrı ayrı (AZO, Fitalat, Kromaltı, PAH, Kadminium) test ettirilerek destekleneceği ve herbiri için 

500 TL'nin altında olması durumunda destekten faydalanılamayacağı, normalde yapılan testlerin bir ayakkabı 

için 1000- 1500 TL civarında olduğundan bu hususun test yaptırmak zorunluluğu olan sektörümüze kötü 
yönde etki oluşturacaktır. Konu ile ilgili KOSGEB Başkanlığı nezdinde girişimlerde bulunulması hususunu 

dile getirmişlerdir. 

Konu; KOSGEB Başkanlığı’na iletilmiştir. 
4- Odamız 11. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; Enerjisa firması bünyesinde çalışan 

sayaç okumadan görevli elemanların, iş yerlerinde sayaç okuma işlemlerinde hata yaptığı hususunda firmanın 

uyarılması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; EnerjiSA’ya iletilmiştir. 

5- Odamız 14. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar; 

a. Sıfır faizli binek tipi ticari araç kredisi için üyelerimize özel  %10 veya %20 peşinat vererek 24-36 ay 

vadeli kredi olanakları sağlanması için ilimizdeki araç firmaları ile görüşülerek Odamız öncülüğünde bir 
girişim başlatılması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

b. Kayıp-Kaçak oranları bölgelere göre farklılık göstermekte olup ödenen bu kayıp-kaçak oranlarının 

bölgelere göre hesaplanarak her bölge için ayrı ayrı ödenmesi hususunu dile getirmişlerdir. 
Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

c. Meskenlere kullanılan elektrik tüketim bedellerinden %18 KDV yerine %8 KDV alınması hususunu 

dile getirmişlerdir. 
Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

d. Ülkemizde yapılan konutların yurtdışında satılması ve pazarlanmasında devlet desteği sağlanması 

hususunu dile getirmişlerdir. 
Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

e. Maliyetlerin kontrol edilebilmesi ve devam eden projelerin bitirilebilmesi için projeye özel uygun 

faizli kredilerin tesis edilmesi hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

6- Odamız 16. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar; 
a. Sarıçam Belediyesi'ndeki inşaatlar bitmesine rağmen bölgedeki yollara stabilize ve asfalt yapılmamıştır. 

Stabilize ve yol asfaltlarının yapılması için Odamızca Büyükşehir Belediyesi ve Sarıçam Belediyesi 

nezdinde girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

 Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ile Sarıçam İlçe Belediyesine iletilmiştir. 
b. Seyhan ilçesi modern sanayi sitesi önüne stabilize ve asfalt yapılması için Odamızca Büyükşehir 

Belediyesi ve Seyhan Belediyesi nezdinde girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ile Sarıçam İlçe Belediyesine iletilmiştir. 

c. Konut faizlerinin yüksek olması nedeni ile konut satışları düşmüş olup; acil olarak 0,98'den düşmesi 

halinde sektör canlanacak ve istihdam artacaktır. Konuyla ilgili Odamızca TOBB nezdinde girişimlerde 

bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

7- Odamız 17. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; Hafriyat işlerinde kullanılmak üzere 

Belediye'den talep edilen kamyon sayısı bazen talebin altında kalmakta ve bunun için tektrardan Belediye'ye 

para yatırıp yeniden talep edilmesi gerekmektedir. Bu durum işin uzamasına dolayısıyla zaman kaybına 
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sebebiyet vermektedir. Söz konusu zaman kaybını önlemek adına hafriyat komyonlarını toplu olarak talep edip 
yapılan işlemler sonucunda kullanılan kamyon adedinin kredi sistemi gibi düşürülerek bir sistem oluşturulup 

temin edilebilmesi için Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

8- Odamız 20. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; Seyhan ve Yüreğir ilçelerinde yaşanan 
trafik yoğunluğunun azaltılması ve buna paralel olarak işlerin canlanarak ekonominin rahatlaması adına 

Regülatör köprü benzeri bir başka köprünün Taşköprü yakınlarına inşa edilerek trafik akışında ve ekonomide 

rahatlama sağlanabilmesi ile ilgili Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 
Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

9- Odamız 23. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar; 

a. Kızılay Caddesinin devamında Yüreğir tarafına bir köprü yapılarak direkt geçiş sağlanması hususunu 
dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

b. Kredi kartı pos faiz oranlarının çok yüksek olmasından dolayı üyelerimizin sıkıntı yaşadığı hususunu 

dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 
c. Kızılay Caddesi üzerine Büyükşehir Belediyesinin uygun göreceği ve üzerinde "Hırdavatçılar Çarşısı" 

ibaresi bulunan bir tak'ın konulabilmesi hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 
d. Kızılay Caddesi üzerinde Belediyenin otopark uygulamasının zaman zaman personel eksikliğinden 

dolayı aksadığı, bu durumda cadde esnafı ve müşteri olmayan kişilerin araçlarını park etmek suretiyle 

işyerlerinin önünü işgal ettiği hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

10- Odamız 30. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar; 

a. Adana genelinde işportacı adı ile tabir edilen, saat, güneş gözlüğü ve numaralı gözlük satan 

vatandaşların öncelikle halk sağlığına zarar verici ürünler satmakta oldukları, ayrıca, satmış oldukları bu ve 
benzeri ürünler gayrı resmi olduğu için ve yapmış oldukları satışlar vergilenmediğinden dolayı, resmi satış 

yapan iş yerlerine zarar verdiği ve maalesef bu durumun halen devam ettiği hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi'ne iletilmiştir. 
b. Hastaneler içerisinde ve çevresinde iştigal eden, gözlükçüler adına çalışan simsarların faaliyetlerine 

halen devam etmekte oldukları ve bu durumun engellenmesi hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi'ne iletilmiştir. 

c. Çakmak Caddesindeki (Kiler Sokağı, Kültür Sokağı ve Fenerli Sokak) seyyar satıcıların faaliyetlerine 
devam etmekte oldukları,  sektörde faaliyet gösteren işletmelere zarar verdiği, satışlarını olumsuz yönde 

etkilediği hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi'ne iletilmiştir. 

11- Odamız 31. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar; 

a. Sektörde faaliyet gösteren firmaların yurtdışından mal alırken zorluk yaşadıkları, örnek olarak Çin’de 

üretilen yan sanayi ürünlerinin CE belgesi olmadığı için Türkiye’ye girişine izin verilmediği ancak 

Avrupa’daki firmaların ürünlerini Çin’den alıp CE belgesini kendileri eklemek suretiyle Türkiye’ye 
sattıkları, Çin’deki ürünlerin daha uygun fiyatlı ve Avrupa’dan gelen ürünlerin daha pahalı olması 

nedeniyle sektördeki firmaların ticaretini olumsuz etkilediği hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türk Standartları Enstitüsü’ne iletilmiştir. 
b. Dünyanın en önemli ticaret merkezlerinden olan Çin Halk Cumhuriyeti'ne girişte, Türk vatandaşlarından 

oldukça yüksek meblağda vize ücreti alınmakta, vize verilebilmesi için karşı taraftan davet mektubu 

istenmekte ve bu durum ticaret yapılmasına engel teşkil etmektedir. Tüm sektörlerdeki üyelerimiz için 
önemli bir pazar olan Çin'e vize alınırken yaşanan sorunların çözümü için Odamızca girişimlerde 

bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

12- Odamız 33. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar; 
a. Hazır giyim sektöründe güven damgası almak isteyen, sektöre yeni giriş yapmış olan e-ticaret 

sitelerinden, yüksek oranda güven damgası ücreti talep edildiği, hali hazırda e-ticaret işi yapan tanınmış 

siteler için bu tutarın makul seviyede olduğu ancak yeni kurulan firmalar için sıkıntı yarattığı, firmaların 
mağduriyetini gidermek adına belirli bir süre için makul seviyede ücret talep edilmesi hususunu dile 

getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'ne iletilmiştir. 
b. Yeni yürürlüğe girmiş bulunan AVM’lerdeki döviz ile iş yeri kiralamalarının TL'ye çevrilmesinde, 

kiracılara sözleşmelerden kaynaklanan cezai müeyyidelerin (Sözleşme süresinden erken çıkış halinde 12 ay 
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kira ödeme cezası vb.) iptali veya çıkış kararını 3 ay önceden bildirerek çıkma hakkı verilmesi hususunu 
dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

c. 1 Ocak 2019 tarihi itibariyle uygulamaya giren paralı poşet sisteminde, özellikle nakit satışlarda ücret 

tahsilatı alınamadığı, kanun gereği bunun belirli bir kısmının Devlete geri ödendiği ve sistemin firmalara 
sıkıntı oluşturduğu, üyelerin mağduriyetinin giderilmesi için sistemin İptali hususunda girişimlerde 

bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 
13- Odamız 34. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; akaryakıt sektöründe dağıtım 

şirketlerinin kendi aralarında akaryakıt alım satımı yapabildiği ancak bayilerin kendi aralarında alım satım 

yapamadığı, bu durumun bayileri ekonomik olarak zor durumda bıraktığı, haksız rekabete yol açtığı, bayilerin 
de kendi aralarında akaryakıt alım ve satım yapabilmesi için girişimlerde bulunulması hususunu dile 

getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

14- Odamız 36. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar; 
a. Elektrik fiyatlarına yapılan zam sonrası Otellerin sıkıntı yaşadığı, geçtiğimiz yıllarda üç ayda bir 

elektrik faturalarının Adana Valiliği İl Kültür Turizm Müdürlüğüne gönderilerek %20 oranında iade 

alınmasının söz konusu olduğu ancak son yıllarda bu uygulamanın kaldırıldığı, işletmelerin artan 
maliyetleri karşılamakta zorlanması nedeniyle geçtiğimiz yıllarda uygulanan bu desteğin tekrar 

uygulanması için Bakanlık nezdinde girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 
b. Plakasız ve ışık tertibatı bulunmayan elektrikli araçlarla dolaşan çöp toplayıcılar hem şehrin estetiğini 

bozduğu hem de kazalara sebebiyet verdiği, aynı zamanda söz konusu araçların olası bir kazada trafik 

sigortaları bulunmadığı için vatandaşlara problem yaşattığı, bu araçların trafikten kaldırılmaları veya kayıt 

altına alınmaları ve sigortalanmaları hususunu dile getirmişlerdir. 
Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ve Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

15- Odamız 41. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; proje, ruhsat, imar durumu sorgulama 

sırasında Belediyeler ve Tapu dairelerinde farklı harç ve ücretler alındığı ve bu konuya bir standart getirilmesi 
hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi'ne iletilmiştir. 

 

 

V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARIMIZA GELEN CEVABİ YAZILAR: 

1- Odamız 2. Grup (Kabzımallar, Tarım Ürünleri Tacirleri ve Çiçekçiler) Komitesinin; almış olduğu 

Yeni Hal Yasası Tasarısı'na ilişkin sektör temsilcilerinin görüş ve önerilerinin alınması amacıyla TOBB 

tarafından Ticaret Bakanı’yla görüşme ayarlanması ve konunun 21 Odaya iletilmesi kararına istinaden; İzmir 

Ticaret Odası'ndan gelen 06.02.2019 tarih ve 3676 sayılı yazıda; 01. Yaş Sebze ve Meyve Grubu Meslek 
Komitemizin, Yeni Hal Yasası Tasarısı'na ilişkin sektör temsilcilerinin görüş ve önerilerinin alınması amacıyla 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) tarafından Tarım ve Orman Bakanımız Sayın Dr. Bekir 

PAKDEMİRLİ ve Ticaret Bakanımız Sayın Ruhsar PEKCAN’ın katılımı ile bir toplantı gerçekleştirilmesine 
yönelik talepleri doğrultusunda, Odamızca daha önce TOBB'a yazı yazılmış ve Ticaret Bakanımız Sayın 

Ruhsar PEKCAN’dan randevu alınarak konu ile ilgili görüşülmüştür. İleriki dönemde bu konuda Odanızla 

işbirliği içerisinde gerçekleştireceğimiz girişimler ve yapacağımız çalışmalardan memnuniyet duyacağız." 
denilmiştir. 

2- Odamız 10. Grup (Ayakkabıcılar, Çantacılar) Meslek Komitesinin; almış olduğu karara istinaden; 

KOSGEB Başkanlığından alınan yazıda, “ilgi yazınız çerçevesinde Odanız Ayakkabıcılar Çantacılar Meslek 

Komitesi’nin test yaptırılması zorunlu çoklu ürünlerin bir bütün olarak değerlendirilerek ücretlendirilmesi 
hususundaki talebiniz, KOSGEB’in mevcut “İşletme Geliştirme Destek Programı” hükümleri kapsamında 

karşılanamamaktadır. Ancak Başkanlığımızca yürütülen bahse konu mevzuattaki revizyon çalışmaları 

çerçevesinde söz konusu talebiniz dikkate alınacaktır.” denilmiştir. 
3- Odamız 28. Grup (Dayanıklı Tüketim Mamulleri) Meslek Komitesinin; almış olduğu Büyükşehir 

Belediyesinin kapsamında olan caddelerde kaldırım işgallerinin aşırı derecede olması tüketicilerin mağazalara 

ulaşmasını engellemekte ve tüketicileri AVM’lerden alışveriş yapmaya yönelttiğine yönelik karara istinaden; 

Adana Büyükşehir Belediyesi Zabıta Daire Başkanlığı’ndan gelen 06.02.2019 tarih ve 4968 sayılı cevabi 
yazıda; "ilgi sayılı yazıda; bazı caddelerde kaldırım işgali olduğu, bu işgallerin tüketicilerin mağazalara 

ulaşmasının engellediği, büfelerin esnafa büyük zarar verdiği belirtilerek gereğinin yapılması talep 

edilmektedir. Zabıta Daire Başkanlığına bağlı ekiplerin yapmış olduğu çalışmada; ana cadde ve bulvarlarda 
kaldırım üzerindeki işgallerin önlendiği, büfeler hakkındaki konunun Emlak ve İstimlak Daire Başkanlığınca 

incelenmesi uygun olacaktır." denilmiştir. 
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4- Odamız 37. Grup (Yiyecek Ve İçecek Hizmeti Sunanlar) Meslek Komitesinin; almış olduğu karara 
istinaden; Adana Büyükşehir Belediyesi Zabıta Daire Başkanlığı’ndan gelen 06.02.2019 tarih ve 4968 sayılı 

cevabi yazıda; "ilgi sayılı yazıda; bazı caddelerde kaldırım işgali olduğu, bu işgallerin tüketicilerin mağazalar 

ulaşmasının engellediği, büfelerin esnafa büyük zarar verdiği belirtilerek gereğinin yapılması talep 

edilmektedir. Zabıta Daire Başkanlığına bağlı ekiplerin yapmış olduğu çalışmada; ana cadde ve bulvarlarda 
kaldırım üzerindeki işgallerin önlendiği, büfeler hakkındaki konunun Emlak ve İstimlak Daire Başkanlığınca 

incelenmesi uygun olacaktır." denilmiştir. 

 

VI - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR, TÖRENLER VE ORGANİZASYONLAR: 

1- 28 Ocak 2019 tarihinde, ÇKA toplantı salonunda düzenlenen Bağımlılıkla Mücadele Teknik Çalışma 

Grupları Toplantısına Genel Sekreter Yrd. Birol YARMAN, 

2- 29 Ocak 2019 tarihinde, İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu 2019 Yılı 1. Olağan Toplantısı’na Yönetim 

Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Genel Sekreter Yrd. Barış Gökhan TOPAL, 

3- 5 Şubat 2019 tarihinde, Adana Divan Otelde TOBB öncülüğü, TEPAV ortaklığı ve ADASO 

yürütücülüğünde düzenlenen Mahir Eller Projesi Adana İl Tanıtımı Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı 

Atila MENEVŞE ve Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, 

4- 5 Şubat 2019 tarihinde, TOBB Sosyal Tesislerde düzenlenen İhracat Destek Ofisi Bilgilendirme 

Toplantısına Dış Ekon. İliş. ve Org. Memuru Esra ANTEPÜZÜMÜ, 

5- 5 Şubat 2019 tarihinde Tarım ve Orman İl Müdürlüğünde yapılan 2019 Yılı Bireysel Sulama Sistemlerinin 

Desteklenmesi Hakkında Bilgilendirme ve Tanıtım Toplantısı’na Dış Ekon. İliş. ve Org. Memuru Kemal 

TAN, 

6- 6 Şubat 2019 tarihinde, İçişleri Bakanlığının Hayata Geçirdiği “Öncelik Hayatın, Öncelik Yayanın Sloganı 
ile Adana Valiliğince düzenlenen “Yaya Öncelikli Trafik” Etkinliğine Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE, 

7- 9 Şubat 2019 tarihinde, Seyhan Otel’de düzenlenen Kızılay Olağan Genel Kurul Toplantısına Yönetim 

Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

8- 11 Şubat 2019 tarihinde, Ankara’da TOBB’da gerçekleşen “Stratejik Planlama Eğitimi”ne Genel Sekreter 

Dr. İsmet YALÇIN,  

9- 11 Şubat 2019 tarihinde, Kadirli Ticaret Odası’nda düzenlenen Aile İşletmelerinde Başarı İsimli Programa 

konuşmacı olarak, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE,  

10- 12-14 Şubat 2019 tarihlerinde, TOBB’da düzenlenen “Stratejik Planlama ve ISO-9001:2015 Yeni 

Versiyon KYS Eğitimi”ne; Yazı İşleri ve Kararlar Şefi ve Oda Akreditasyon Sorumlusu Esra MİLLİ ile 

Oda Sicil Şefi ve Oda Kalite Yönetim Sistemi Sorumlusu Cenk KADEŞ, 

11- 12 Şubat 2019 tarihinde, Adana Valiliğinde düzenlenen Adana Tarıma Dayalı İhtisas OSB Müteşebbis 
Heyetinin  "Bölge Müdürlüğü Teşkilatının Kurulması ve Bütçe" Konuları İle İlgili Toplantısına Yönetim 

Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE,  

12- 12 Şubat 2019 tarihinde, Adana Sanayi Odası’nda düzenlenen “Yetkinlik ve Digital Dönüşüm ile 

İnovasyon Merkezlerinin Kurulumu Konulu Toplantı”ya Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve 

Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, 

13- 13 Şubat 2019 tarihinde, Valilik Toplantı Salonunda düzenlenen Bağımlılıkla Mücadele İl Koordinasyon 

Kurulu Toplantısına, kuruldaki temsilcimiz Genel Sekreter Yrd. Birol YARMAN, 

14- 13 Şubat 2019 tarihinde, TÜYAP’da düzenlenen Çukurova Fuarcılık A.Ş. Olağan Genel Kurul 

Toplantısı’na Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Başkan Yardımcısı Yücel BAYRAM, 

15- 13 Şubat 2019 tarihinde, TÜYAP Uluslararası Fuar alanında yapılan Adana İnşaat 2019 Fuarlarının Açılış 

Törenine; Meclis Başkanı İsmail ACI ve Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

16- 14 Şubat 2019 tarihinde Çukurova Kalkınma Ajansı’nda düzenlenen İnsan Kaynakları Geliştirilmesi 

Programı Özel Eğitim Hizmetlerinin Kalitesinin Arttırılması Hibe Programı Bilgilendirme Toplantısı’na 

Dış Ekon. İliş. ve Org. Memuru Esra ANTEPÜZÜMÜ, 

17- 18 Şubat 2019 tarihinde ÇKA toplantı salonunda düzenlenen ÇKA 2019 Yılı Mali Destek, Fizibilite 

Desteği ve Teknik Destek Programlarının tanıtım toplantısına, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE 

ve Dış Ekon.İliş.ve Org.Şefi Berna ÖVÜL,   

18- 19 Şubat 2019 tarihinde, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Sn. Mustafa VARANK’ın teşrifleriyle Odamız, 
ADASO, ATB ve AOSB işbirliği ile ADASO’da düzenlenen “Adana İş Dünyası Buluşması” toplantısına 

Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Yönetim Kurulu Üyeleri ve Meclis Üyeleri ile Genel Sekreter 

Dr. İsmet YALÇIN katılım sağlamıştır. 

katılım sağlamıştır. 
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VII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR ve TÖRENLER: 

1- 23 Ocak 2019 tarihinde, Aylık Olağan Hesapları İnceleme Komisyonu Toplantısı, 

2- 30 Ocak 2019 tarihinde, Ocak ayı Olağan Personel Toplantısı, 

3- 31 Ocak 2019 tarihinde, Odamız Hazır Giyim Grubu aylık istişare toplantısı, 

4- 31 Ocak 2019 tarihinde, Ocak Ayı Olağan Meclis Toplantısı, 

5- 13 Şubat 2019 tarihinde, Odamız stajyerlerine yönelik Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN tarafından 

İletişim Becerileri ve Adaptasyon Uyumu” Eğitimi, 

6- 13 Şubat 2019 tarihinde, İl Emniyet Müdürlüğü yetkililerinin, otobüs firma sahiplerinin katılımlarıyla 

düzenlediği toplantı, 

7- 14 Şubat 2019 tarihinde, Odamızın ev sahipliği, Ticaret Bakanlığı ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 

(TOBB) işbirliği ile “Dijital Dönüşüm, E-Ticaret ve E-İhracat Eğitimi”,  

8- 14 Şubat 2019 tarihinde, 125. Yıl Kutlamaları Komisyonu Toplantısı, 

9- 19 Şubat 2019 tarihinde, 125. Yıl Kutlamaları Komisyonu Toplantısı, 

Odamızda gerçekleşmiştir. 

 

VIII- ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 24 Ocak 2019 tarihinde, Adana Ticaret İl Müdürü Adnan EKİZ, 

2- 24 Ocak 2019 tarihinde, Adana CHP Milletvekili Ayhan BARUT, 

3- 24 Ocak 2019 tarihinde, Kadın ve Demokrasi Derneği İl Temsilcisi Reyşan ARLIER ve Yürütme Kurulu 

Üyesi Berna GELHASAN, 

4- 29 Ocak 2019 tarihinde, Kadirli Eğitim ve Kültür Vakfı Yönetim Kurulu Başkanı Emine VARMIŞ ve 

Yönetim Kurulu Üyeleri, 

5- 1 Şubat 2019 tarihinde, Adana Fırıncılar Odası Başkanı Ali TEKİN ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 

6- 5 Şubat 2019 tarihinde, Seyhan Belediye Başkan Adayı Fikret YENİ, 

7- 5 Şubat 2019 tarihinde, Çukurova Sigorta Acenteleri Derneği Başkanı Güler ASLAN, Başkan Yardımcısı 
Ayhan IŞIK ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 

8- 6 Şubat 2019 tarihinde, TCDD Taşımacılık A.Ş. Adana Bölge Koordinatörü A.Şeref UĞUR, 

9- 6 Şubat 2019 tarihinde, İl Milli Eğitim Müdürü Veysel DURGUN ve Müdür Yardımcıları, 

10- 6 Şubat 2019 tarihinde, Kıbrıs Türk Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı ve beraberindeki heyet, 

11- 12 Şubat 2019 tarihinde, Hepsiburada.com Ankara Temsilcisi Ufuk ÇAKMAK ve Pazaryeri Bölge Satış 

Yöneticisi Fethi DALKILIÇ, 

12- 19 Şubat 2019 tarihinde, Eximbank Şube Müdürü Ali CAN, 

Odamızı ziyaret etmiştir. 

 


